

[Text]

where a board similar to your Salt Fish Board, could help the frozen industry. As a matter of fact we would be very much against it, I think, as an industry. We feel that we can do a better job ourselves. Long-range problems, I do not think, are in the marketing area.

**Mr. MacLean:** In the case of the Salt Fish Board, are you in a position to say whether it is functioning?

**Mr. Morrow:** No, I am not. I am not in the salt fish business. I have certain hunches but they are only hunches.

**Mr. MacLean:** That is all I have at the moment.

**The Chairman:** Mr. Walker.

**Mr. Walker:** I have one blunt question. Why is the price of canned salmon and lobster so high for my constituents in Toronto. Is this a shortage of stock or an artificial shortage?

• 1240

**Mr. Harrison:** Well, a very blunt answer is that I do not know where they will get a better bargain.

**Mr. Walker:** You should be sitting on this side of the table.

**The Chairman:** Gentlemen, are there any further questions? If not, on your behalf I would like to thank Mr. Harrison and his associates for being here today. It has been a very helpful presentation.

**Mr. Harrison:** Thank you very much, Mr. Chairman.

**The Chairman:** Gentlemen we will adjourn until tomorrow at 3:30 p.m., room 371 West Block, when we will start consideration of the estimates of the Department of External Affairs. Mr. Ritchie will be our witness. I believe the department wants a picture of Mr. Ritchie taken with the Committee, so I hope we will have our most distinguished turnout.

This meeting is adjourned.

[Interpretation]

ne voyons comment un office comme votre office du poisson salé pourrait venir en aide à l'industrie des produits surgelés. Nous serions contre en tant qu'industrie. Nous croyons pouvoir faire un meilleur travail nous-mêmes. A mon avis, les problèmes à long terme résident dans le domaine de la commercialisation.

**M. MacLean:** Dans le cas de l'office du poisson salé, pouvez-vous nous dire s'il fonctionne?

**M. Morrow:** Non. Je ne suis pas dans le commerce du poisson salé. J'ai une idée à ce sujet, mais seulement qu'une idée.

**M. MacLean:** Je n'ai pas d'autres questions pour le moment.

**Le président:** Monsieur Walker.

**M. Walker:** Pourquoi le prix du saumon et homard en conserve est-il si élevé pour les gens de ma circonscription à Toronto. Est-ce que les stocks sont bas ou se fait-on croire qu'ils le sont?

**M. Harrison:** Je répondrai carrément que j'ignore comment ils pourraient faire une meilleure affaire.

**M. Walker:** Vous devriez siéger de ce côté-ci de la table.

**Le président:** Messieurs, avez-vous d'autres questions? Si non, et en votre nom, je m'en vais remercier M. Harrison et ses associés de leur présence ici aujourd'hui. Leur exposé nous a été très utile.

**M. Harrison:** Merci infiniment monsieur le président.

**Le président:** Messieurs nous ajournerons jusqu'à demain 3 h 30 de l'après-midi, pièce 371 édifice de l'ouest, nous commencerons par étudier les prévisions budgétaires des Affaires extérieures. Notre témoin sera M. Ritchie. Je crois savoir que le ministère aimerait que l'on prenne une photo des membres du Comité et de M. Ritchie. C'est pourquoi j'espère que vous serez tous présents.

La séance est ajournée.

M. Morrow: I am not in a position to say whether it is functioning. On the other hand, we are very much against it, I think, as an industry. We feel that we can do a better job ourselves. Long-range problems, I do not think, are in the marketing area.

M. MacLean: In the case of the Salt Fish Board, are you in a position to say whether it is functioning?

M. Morrow: No, I am not. I am not in the salt fish business. I have certain hunches but they are only hunches.

M. MacLean: That is all I have at the moment.

The Chairman: Mr. Walker.

Mr. Walker: I have one blunt question. Why is the price of canned salmon and lobster so high for my constituents in Toronto. Is this a shortage of stock or an artificial shortage?

• 1240

Mr. Harrison: Well, a very blunt answer is that I do not know where they will get a better bargain.

Mr. Walker: You should be sitting on this side of the table.

The Chairman: Gentlemen, are there any further questions? If not, on your behalf I would like to thank Mr. Harrison and his associates for being here today. It has been a very helpful presentation.

Mr. Harrison: Thank you very much, Mr. Chairman.

The Chairman: Gentlemen we will adjourn until tomorrow at 3:30 p.m., room 371 West Block, when we will start consideration of the estimates of the Department of External Affairs. Mr. Ritchie will be our witness. I believe the department wants a picture of Mr. Ritchie taken with the Committee, so I hope we will have our most distinguished turnout.

This meeting is adjourned.

Interpretation: ne voyons comment un office comme votre office du poisson salé pourrait venir en aide à l'industrie des produits surgelés. Nous serions contre en tant qu'industrie. Nous croyons pouvoir faire un meilleur travail nous-mêmes. A mon avis, les problèmes à long terme résident dans le domaine de la commercialisation.

M. MacLean: Dans le cas de l'office du poisson salé, pouvez-vous nous dire s'il fonctionne?

M. Morrow: Non. Je ne suis pas dans le commerce du poisson salé. J'ai une idée à ce sujet, mais seulement qu'une idée.

M. MacLean: Je n'ai pas d'autres questions pour le moment.

Le président: Monsieur Walker.

M. Walker: Pourquoi le prix du saumon et homard en conserve est-il si élevé pour les gens de ma circonscription à Toronto. Est-ce que les stocks sont bas ou se fait-on croire qu'ils le sont?

M. Harrison: Je répondrai carrément que j'ignore comment ils pourraient faire une meilleure affaire.

M. Walker: Vous devriez siéger de ce côté-ci de la table.

Le président: Messieurs, avez-vous d'autres questions? Si non, et en votre nom, je m'en vais remercier M. Harrison et ses associés de leur présence ici aujourd'hui. Leur exposé nous a été très utile.

M. Harrison: Merci infiniment monsieur le président.

Le président: Messieurs nous ajournerons jusqu'à demain 3 h 30 de l'après-midi, pièce 371 édifice de l'ouest, nous commencerons par étudier les prévisions budgétaires des Affaires extérieures. Notre témoin sera M. Ritchie. Je crois savoir que le ministère aimerait que l'on prenne une photo des membres du Comité et de M. Ritchie. C'est pourquoi j'espère que vous serez tous présents.

La séance est ajournée.